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Soms klinkt de e als [u]. Dit noem je een stomme e.

Als je aan het eind van een lettergreep een stomme e hoort,

dan schrijf je hierna geen dubbele medeklinker.

  je hoort:  je schrijft:

meloen mulloen  meloen

elleboog elluboog  elleboog

poedel  poedul   poedel         meloen

De stomme e

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

meloen  elleboog  poedel   groentepedaal   ooievaar  lippen   aardegebak   eieren   winter   eindebezit   zonnebloem  tijger   feestjeterug   marsepein  bezem   blauwejezelf   hagedis  boeken  derde

De klemtoon ligt nooit op een lettergreep met een stomme e.

Je hoort:  bruidugom  klemtoon ligt op brui

Je schrijft: bruidegom

Staat er aan het eind van een woord één e? 

Dan is dit altijd een stomme e.

Je hoort: groentu  Je schrijft: groente

Je komt de stomme e tegen in allerlei andere spellingsregels.

 Woorden op –en, –er, –el, –e

 Woorden met ge–, be–, ver–

 Samenstellingen met tussenklank [u]

Onthouden!


